

COLLÈGE UNIVERSITAIRE GLENDON COLLEGE

CONSEIL DE LA FACULTÉ / FACULTY COUNCIL

[FC-06-07-12]

Minutes of the Faculty Council meeting held on Friday, October 20, 2006 at 1:30 p.m. in the Senate Chamber. This meeting of Council was attended by the following members:

M.-C. Aubin
J. Drexler
A. Hutchison
W. Maas
A. McGaughey
E. Raventos
C. Silva

F. Boudreau
G. Ewen
J. Kalthoff
I. Martin
K. McRoberts
I. Roberge
A. Staver

R. Despatie (Chair)
C. Fraser
F. Kay
D. Mazzeo
P. Perez
M. Roy
Y. Szmidt

Procès-verbal de la séance du Conseil de la faculté, tenue le vendredi 20 octobre 2006 à 13 h 30 dans la salle du sénat. Les membres suivants étaient présents :

1. Chair's Remarks

The meeting began at 1:45 p.m.

2. Minutes of the previous meeting

▪ September 29, 2006 – [FC-06-07-07]

The minutes were approved
(Roberge/Drexler).

3. Matters arising from the minutes

There were no matters arising.

4. Inquiries and Communications

▪ Principal's Remarks

Principal McRoberts mentioned the success of the celebration of Glendon's 40th anniversary with the participation of Glendon's alumni on October 1, 2006.

The Principal then talked about the various projects associated with the establishment of Glendon as Southern Ontario's Centre of Excellence for Bilingual and Francophone Post-secondary education contained in the document he circulated at the door.

1. Remarques du président

La séance commence à 13 h 45.

2. Procès-verbal de la séance précédente

▪ 29 septembre 2006 – [FC-06-07-07]

Le procès-verbal est approuvé
(Roberge/Drexler).

3. Questions dérivant du procès-verbal

Il n'y en a aucune.

4. Communications et questions diverses

▪ Remarques du principal

Le principal McRoberts mentionne le succès de la célébration du 40^e anniversaire de Glendon qui a eu lieu le 1^{er} octobre 2006, avec la participation des anciens étudiants.

Le principal parle ensuite des divers projets devant faire de Glendon un Centre d'excellence des études postsecondaires dans le sud de l'Ontario pour les études francophones et bilingues, qui sont contenus dans le document qu'il a circulé à la porte.

5. Reports from Standing Committees

(a) CASTL

French Studies – Introduction of two new rubrics – [FC-06-07-08]

J. Drexler presented the proposal contained in document FC-06-07-08.

The question was then called, and the proposal was **approved**.

(b) Curriculum

G. Ewen presented the submissions from the following departments:

- French Studies – FC-06-07-09 – the submission was **approved** as submitted.
- History – FC-06-07-10 – the submissions were **approved** as submitted.
- Political Science – FC-06-07-03 – the submission was **approved** as submitted.

(c) Nominating Committee

J. Drexler volunteered to fill up a vacant seat on CASTL and was acclaimed.

One student was also added to the list of student caucus: Priscila Perez.

6. New Business

There was none.

7. Adjournment

The meeting adjourned at 2.10 p.m.

5. Rapports des comités permanents

(a) CNAP

Études françaises – Création de deux nouvelles rubriques – [FC-06-07-08]

J. Drexler présente la proposition contenue dans le document FC-06-07-08.

On passe ensuite au vote et la proposition est **approuvée**.

(b) Comité des programmes

G. Ewen présente les soumissions des départements suivants :

- Études françaises – FC-06-07-09 – la soumission est **approuvée** telle que soumise.
- Histoire – FC-06-07-10 – les soumissions sont approuvées telles que soumise.
- Science politique – FC-06-07-11 – la soumission est **approuvée** telle que soumise.

(c) Comité des mises en candidature

J. Drexler se porte volontaire pour remplir le poste vacant au CNAP et elle est élue par acclamation.

On ajoute aussi une étudiante à la liste du caucus étudiant : Priscila Perez.

6. Affaires nouvelles

Il n'y en a aucune.

7. Ajournement

La séance est levée à 14 h 10.